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Dorpsraad Neerijse vzw 

 

Verslag algemene vergadering 20 maart 2024  

De vergadering van 20 maart ging door in Baron’s Brasserie, Neerijse 

Agenda 
Aanwezig: ........................................................................................................................................ 2 

Verslag over deel 1: Toekomst van Neerijse ........................................................................................... 2 

Inleidend. ............................................................................................................................................. 2 

Prioriteiten .......................................................................................................................................... 3 

a) Beekstraat................................................................................................................................ 3 

b) Quick wins ............................................................................................................................... 4 

c) Nadenken over functionaliteiten en infrastructuur ................................................................ 4 

d) Leefbuurtenproject ................................................................................................................. 5 

Verslag deel 2: ......................................................................................................................................... 5 

1. Goedkeuring verslag van vorige vergadering 20 december 2023 ............................................... 5 

2. Jaarverslag Dorpsraad Neerijse VZW .......................................................................................... 5 

3. Uitgevoerde activiteiten .............................................................................................................. 6 

6.a Kerstboomverbranding 13/01/2024 ......................................................................................... 6 

6.b Winterwandeling  27/01/2024 .................................................................................................. 6 

6.c Couyon avond 1/02/2024 .......................................................................................................... 6 

4. Zwerfvuilactie 30 /03/2024 ......................................................................................................... 6 



2  

 

5. Neires Kermes 3/4/5 /05/2024 ................................................................................................... 6 

6. Varia............................................................................................................................................. 7 

5.a) Afsluiten Langestraat/Bredeweg .............................................................................................. 7 

5.b) Gebruik gemeentezalen tijdens het weekeinde ...................................................................... 7 

5.c) Verbinding Ter Meeren met voetweg ...................................................................................... 7 

5.d) Infobord aan de kerk ................................................................................................................ 7 

5.e) Zwette Jean op de Rochus ommegang .................................................................................... 7 

5.f) Aflossing/vernieuwing in het bestuur ....................................................................................... 7 

7. Volgende vergaderingen voor 2024 ............................................................................................ 7 

 

Aanwezig:  
Deel 1 Van 19h30 tot 20h30: Bram Craps, Sonja De Keyser, Patrick Platton, Guido Wyseure, Pascale 
Smeraldie, Dirk Aerts, Carina Vercammer, Koen Lefever, Bruno Keyngaert, Pierre Van Den Neucker, 
Hugo Verheyden; Tim Debecker, Eric Herssens, Peter Hellemans, Liesl Vanautgaerden (werkgroep) & 
Michiel Peeters (werkgroep)  

Verontschuldigd: Pieter Quagebeur, Pieter Beersmans  

Deel 2: Vanaf 20h45: Alle aanwezigen van deel 1 + College van Burgemeester en schepenen: Danny 
Vangoidtsenhoven (burgemeester)¸ Luc Robyns, Philippe Vervoort, Kamil Muyldermans, & Greta 
Veeckmans (schepenen), 

De voorzitter start de vergadering om 19h35 en verwelkomt de aanwezigen, benadrukt het belang 
van deze vergadering voor de toekomst van Neerijse en richt een woord van dank aan de mensen 
van Baron’s Brasserie die ons nog een laatste keer in de gelegenheid stellen onze vergadering hier te 
laten doorgaan. 

Dit verslag is goedgekeurd door de AV van 19 juni 2024. 

Verslag over deel 1: Toekomst van Neerijse 
Tijdens het eerste uur heeft de dorpsraad de conclusies van de vergadering Werkgroep Neerijse 2030 
besproken gebaseerd op de notulen van het college van burgemeester en schepenen en de 
rapporten over het dorpsatelier.  Nadien is er vergaderd met het college. In dit verslag over de 
toekomst van Neerijse worden beiden samengevoegd voor een goede leesbaarheid. 

 

Inleidend. 
Met financiële ondersteuning door het strategisch project WALDEN (een afkorting voor Wouden, 
Akkers en Landschappen langsheen de Dijlevallei Ecologisch laten Netwerken; 
https://www.vlaamsbrabant.be/nl/ruimtelijke-planning/projecten/strategisch-project-walden). 

https://www.vlaamsbrabant.be/nl/ruimtelijke-planning/projecten/strategisch-project-walden
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zijn er twee dorpsateliers uitgevoerd: een eerste op 11 oktober en een tweede op 14 november. Dit 
project verenigt de Provincie Vlaams Brabant, betrokken gemeentes, ANB en het departement 
Omgeving.  

Het studiebureau Atelier Romain (https://www.atelierromain.com/) heeft de dorpsateliers begeleid. 
De dorpsraad heeft dit ondersteund en massale oproep gelanceerd. Er was een grote belangstelling: 
het eerste atelier had 140 deelnemers en het tweede 91. 

De verslagen werden besproken door het college van burgemeester en schepen. De notulen van het 
college (vergadering van 28 februari) en de rapporten van de dorpsateliers werden besproken in deel 
1 van de AV van de Dorpsraad.  

Prioriteiten 
De bespreking spitste zich toe op vier punten die door de Werkgroep werden voorbereid en 
waarover het standpunt werd gevraagd van de Dorpsraad. 

a) Beekstraat  

Wat zal de impact van de “nieuwe” beekloop? Er is een project gestart om de vele bronnen in de 
Beekstraat beter zichtbaar te maken. Grote bezorgdheid is wat de impact op het verkeer zal zijn. Een 
mogelijke oplossing kan eenrichtingsverkeer (bvb. zoals nu voor zwaar verkeer met ingang aan de 
kerk en uitgang aan de Kroon/ Beekstraat & Schaveystraat) zijn. Echter dienen ook de effecten op de 
parallelle straten van de Beekstraat aan het oud tramstation tot  De Kroon (Ridderstraat, Kamstraat 
en Schaveystraat) ingeschat worden. Er is zeker een mobiliteitsstudie nodig. 
Er moet dan ook een proefopstelling gebeuren gedurende enkele maanden; de buurtbewoners 
moeten betrokken en verwittigd worden. 

Een aantal aanwezigen is van mening dat eenrichtingsverkeer voor chaos zal zorgen. De 
burgemeester antwoordt dat er een nieuw mobiliteitsplan voor gans Huldenberg in voorbereiding is 
en dat de dorpskern van Neerijse hier aanbod komt.  
De bocht rond de kerk vanaf de vroegere handel “Jorge” biedt te weinig ruimte voor voetgangers en 
fietsers. Kinderwagens en rolstoelen hebben geen voetpad en dienen op de weg te rijden. Echter zal 
het “bronproject” wellicht op deze sectie geen impact hebben.  
Anderzijds zorgt het ontbreken van parkeervakken voor onveiligheid in de sectie Kerk-De Kroon. 
Er dient ook onderzocht te worden welke alternatieven mogelijk zijn voor voetgangers en fietsers. 
Kunnen bvb. de trappen in Beekstraat (voetweg 60) naast de kerk vervangen worden? Mogelijks kan 
een “zigzag” aanloop voor fietsers, kinderwagens en rolstoelen zoals op veel plaatsen de 
hellingsgraad naast de kerk verkleinen. Ook kan de voetweg 40 uit de Atlas het Schaveike aansluiten 
met de Dorpstraat (zie een screenshot van de Atlas der buurtwegen hieronder) is een mogelijke optie 

https://www.atelierromain.com/
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Het gemeentebestuur overweegt om een testopstelling voor eenrichtingsverkeer te plaatsen in het 
stuk Beekstraat van de kerk tot De Kroon. Ook zal de gemeente een mobiliteitsanalyse uitvoeren en 
op basis hiervan bekijken of een testopstelling wenselijk is. 

b) Quick wins  
De Werkgroep Neerijse 2030 stelt voor om op korte termijn werk te maken van vier acties uit de case 
Neerijse: 

• Dorpsbalkon en nadenken over de toekomst van het Kerkhof. 
• Dreven met kersenbloesems op de Kasteelsite 
• Kapel ten Puy 
• Oversteekplaatsen in het centrum van Neerijse 
• Voetwegen; oa. tussen Kleine en Grote Puystraat en van het Schaveike naar de kerk via de “put”.  

Deze punten hebben een relatief grote impact en kunnen verder uitgewerkt worden in 
samenwerking met de werkgroep. 
 

De burgemeester haalt een aantal acties aan waar de gemeente nu al mee bezig is: 

• De te hoge hagen worden korter gesnoeid en men is van plan om het kerkhof een parkfunctie te 
geven en de doorgang naar de kerk aangenamer te maken. Het wordt aanbevolen om met de 
ambtenaar verantwoordelijk voor Kerkhoven te overleggen. 

• Er is een voorakkoord met de mensen van Erfgoed Vlaanderen dat in de dreven Japanse 
kerselaars mogen vervangen worden (onlangs heeft de provincie een foto van de dreven in bloei 
opgenomen in een brochure als een iconisch beeld van Neerijse)  

• De gemeente gaat waarschijnlijk Kapel ten Puy overnemen en men is bezig met de piste om er 
houten tentjes in onder te brengen om te overnachten 

• De oversteekplaats van het IJsepad naar de De Bethunelaan zou rechtgetrokken worden tot 
achter de sociale woningen en dan de kasseien in het begin vermijden 

• De buurtweg tussen de Puystraten maakt deel uit van een wandel lus in Neerijse waar het 
project Walden mee bezig is.  
 
c) Nadenken over functionaliteiten en infrastructuur 

De werkgroep wil onderzoeken aan welke functies en infrastructuur er nood is in Neerijse.  
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Een voorbeeld is wat is de beste plaats in Neerijse om kinderen te leren fietsen, te skaten. Vroeger 
was bvb. de weg naar het waterzuiveringsstation hiervoor populair maar werd op vraag van 
bewoners als een private weg verklaard.  

De herbestemming van de vroegere bibliotheek (voormalige jongensschool) en de kerk zijn andere 
lopende dossiers.  
 

d) Leefbuurtenproject 
 

Bovenstaande acties worden liefst in de nabije toekomst resultaatgericht aangepakt. De werkgroep is 
van menig dat de mogelijkheid tot een Leefbuurtenproject echter niet mag uitgesloten worden. 
Beide pistes hoeven mekaar niet uit te sluiten. 

 
De gemeente stelt wel dat de termijn van het Leefbuurtenproject langer is. Het zou ook te snelste 
starten in 2025 en een drietal jaar duren. De bevolking verwacht na de succesvolle dorpsateliers 
sneller resultaten en is geen vragende partij voor vertragingen. 
Voor de kandidatuurstelling tot een leef buurten traject en het toekennen van de subsidie is de 
kwaliteit van het voorstel van groot belang. De werkgroep kan hierbij een belangrijk instrument zijn. 
Ook is een startnota nuttig om zo’n aanvraag overtuigend te maken. 

Verslag deel 2:  
 

Voorafgaande nota: De bespreking van deel 1 met het college van burgemeester en schepenen is 
opgenomen in deel 1 hierboven. 

1. Goedkeuring verslag van vorige vergadering 20 december 2023 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd. 

2. Jaarverslag Dorpsraad Neerijse VZW 
Als vzw en als Paraadt brengt de dorpsraad verslag uit over 2023. De penningmeester heeft een 
financieel verslag gemaakt en licht de cijfers toe.  De secretaris heeft de activiteiten in 2023 
samengevat in een kort verslag, verwijzend naar de verslagen van de vergaderingen, die openbaar 
toegankelijk zijn. Het jaarverslag met de balans en de activiteiten verslag worden voorgelegd aan de 
griffie en wordt ook bij de gemeente ingediend ter erkenning als Paraadt. 

Op de vraag waarom er geen subsidies verkregen zijn vorig jaar wordt geantwoord dat die moeten 
aangevraagd worden. Het gaat niet om een vast bedrag (bv. 250€ en een bijkomend bedrag voor 
speciale projecten). De schepen van financiën stelt dat alle statuten staan online en daarin is terug te 
vinden waarvoor subsidies kunnen worden aangevraagd (bv. ook voor tafels en stoelen). 

De Algemene Vergadering verleent kwijting aan de bestuurders en gaat akkoord met jaarverslag voor 
2023. Het jaarverslag kan ingediend worden bij de griffie en bij de gemeente Huldenberg.  
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3) Verslag overleg met andere Dorpsraden  
De dorpsraden overleggen regelmatig. Hierbij is men is overeengekomen om op 18/08 een fietstocht 
door Huldenberg te organiseren. Het doel is de 5 dorpen te verbinden en de kans te bieden aan elke 
dorpsraad om zich voor te stellen tijdens de tocht.  

Een voorlopig parcours is uitgestippeld met een afstand van ong. 26km in lusvorm, zodat iedereen 
kan aansluiten waar hij wil. Er zullen door elke Dorpsraad standjes opgesteld worden langs het traject 
alsook sanitaire faciliteiten. Huldenberg centrum heeft geen dorpsraad maar een stand aan de 
Kronkel is een mogelijkheid al of niet met medewerking van andere organisaties.  

3. Uitgevoerde activiteiten  
Er is een goed gevulde agenda in januari en begin februari, gevolgd door Neires Kermes begin mei. 
Deze projecten worden ook uitgewerkt in ad-hoc werkgroepen. Hierbij wordt intens samengewerkt 
met Fast vzw. 

6.a Kerstboomverbranding 13/01/2024 

Was een groot succes met deelname van veel organisaties en met veel deelnemers. 

 6.b Winterwandeling  27/01/2024 
De winterwandeling in Wépion en de stadswandeling in Namen was een groot succes. Ondanks de 
zeer democratische prijs was er een licht positieve balans.. 

6.c Couyon avond 1/02/2024 
Opnieuw een groot succes met een volledig volzette zaal.  

4. Zwerfvuilactie 30 /03/2024 
Op 30 maart om 14 uur start de zwerfvuilactie traditiegetrouw aan het IJse brugje van de Kamstraat. 
Het materiaal wordt aangevraagd bij de gemeente. 

5. Neires Kermes 3/4/5 /05/2024 
Het programma in samenwerking met vzw FAST ligt vast en wordt eerstdaags op FB aangekondigd. 

  

Er wordt verder voorbereid aan De Gazet van Neerijse en Neires Kermis op de agenda en ook voor 
het fotoboek (Gezicht van Neerijse) zijn er reeds een 100-tal geïnteresseerden. De foto sessies 
worden gestart wanneer er bladeren aan de bomen staan.  

Dit laatste is een goed project waarvoor steun van de gemeente zou kunnen gevraagd worden. 
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6. Varia 

5.a) Afsluiten Langestraat/Bredeweg 
Er wordt een vraag gesteld naar geplande werken die via FB aangekondigd zijn, waardoor men niet 
meer via de Langestraat naar Leefdaal zou kunnen gaan. Sommige bronnen spreken over drie 
maanden afsluiten. 

De datum van die werken zal gecommuniceerd worden. 

5.b) Gebruik gemeentezalen tijdens het weekeinde 
Reservatie zaal: er wordt nu slechts 1 reservatie per WE toegestaan vanwege schadegevallen in het 
verleden waar de juiste verantwoordelijke niet kon aangewezen worden. Controle kan pas op 
maandag gebeuren. Men kan eventueel een overeenkomst sluiten met een 2de huurder maar de 
oorspronkelijke huurder blijft de eindverantwoordelijke en zal in die hoedanigheid de totaalfactuur 
ontvangen. Ook de capaciteit van de zalen is verlaagd naar 250 personen max. (staand). Die normen 
zijn waarschijnlijk door de brandweer bepaald. 

5.c) Verbinding Ter Meeren met voetweg 
Vanwege de gemeente is er ook nog een vraag: men is bezig met de voetweg vanaf de kerk naar de 
De Bethunelaan. Er loopt een onderzoek over een mogelijke voetweg tussen Aquafin en Ter Meeren, 
maar er is een stuk privégrond. Indien iemand weet wie de eigenaar is kan dat de zaken faciliteren. 

5.d) Infobord aan de kerk 
Er wordt gevraagd naar de stand van zaken mbt de infoborden. De gemeente antwoordt dat die 
zullen geleverd worden en geplaatst worden aan het bushokje tegenover de kerk. Het reglement 
omtrent het gebruik van de borden volgt nog. 

5.e) Zwette Jean op de Rochus ommegang 
Er is gekozen voor het thema Zwette Jean. Dit kan ook een gelegenheid zijn om met Loonbeek samen 
te werken want het tramtraject bevindt zich in Neerijse en Loonbeek. Vrijwilligers worden gezocht 
om mee te werken.  

5.f) Aflossing/vernieuwing in het bestuur 
De voorzitter geeft ten slotte nog mee dat hij de rol van voorzitter dit jaar nog op zich wil nemen, 
maar dat hij daarna de scepter zou willen doorgeven. De dorpsraad is opgestart einde 2008 en met 
tevredenheid blikt hij terug op het voorzitterschap maar het is niet slecht om de fakkel door te 
geven.  Ook de secretaris deelt dit gevoel en vindt opvolging en vernieuwing voor de dorpsraad een 
goede zaak. Uiteraard wensen de huidige voorzitter en secretaris actieve leden van de dorpsraad te 
blijven.   

Vergadering werd afgesloten om 21h55  

7. Volgende vergaderingen voor 2024 
- 19 juni 2024 
- 18 september 2024 
- 18 december 2024 
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